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Mardin Ýl Temsilciliði Toplantýsý yapýldý.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý Diyarbakýr  Þubesi olarak1 Temmuz 2009 tarihinde Mardin Ýl 
Temsilcimiz Hatip ÞÝMDÝ ve Mardin Ýl Temsilciliðimize kayýtlý SJMM hizmeti veren üyelerimiz ile toplantý 
gerçekleþtirildi. Bu toplantýda Ýlçe Belediyeler ile yaþanan sorunlar dile getirildi. Yazýlý ve sözlü yapýlan 
görüþmelerin bir sonuç vermediði ve halen Belediyelerce zemin etüd raporu istenmediði ifade edildi 
Ayrýca YAS Arama ve Kullanma Belgesi almadan açýlan kuyularýn olduðu belirtildi. Bilinçsizce açýlan 
kuyularýn YAS tahribine yol açtýðý ve bunun en kýsa sürede durdurulmasý gerektiði dile getirildi. Bunun için 
gerek Elektrik Kurumu gerek DSÝ gerekse de vatandaþlarýn bilinçlendirilmesi konusunda çalýþmalar 
yapýlmasý gerektiði vurgulandý.

DsÝ 10. Bölge Müdürlüðü Görüþmeleri :

DSÝ 10. Bölge Müdürlüðü ile yapýlan görüþmeler ve yazýþmalar sonucunda Þubemize kayýtlý büro ve 
þirket sahibi üyelerimiz YAS Arama ve Kullanma belgelerini 1 Aðustos 2009 tarihinden itibaren Oda onayý 
için düzenli olarak getirmeye baþladý. Ayrýca bilgi edinme yasasý gereði 2 aylýk dönemler halinde DSÝ 
Bölge Müdürlüðü'nden baþvuruda bulunan meslektaþlarýmýzýn listesi alýnmakta ve takip edilmektedir.

Etkinlikler ve Sempozyumlar :

Mezopotamya Sosyal Forum Etkinlikleri :

Lice depremi yýl dönümü nedeniyle 6 Eylül 2009 tarihinde basýn açýklamasý yapýldý.                                                                                                                                                                                                                               
Mezopotamya Sosyal Forumu, 26-29 Eylül 2009 tarihleri arasýnda Diyarbakýr'da gerçekleþti.26 Eylül 
2009 tarihinde baþlayan Mezopotamya Sosyal Forumunda, TMMOB Diyarbakýr Ýl Koordinasyon Kurulu 
iki ayrý oturumda yer aldý. Bunlardan ilki 27 Eylül Pazar günü düzenlenen “Su ve Enerji Savaþlarýnýn 
Ortasýnda Mezopotamya” konulu oturumda; yaþanan iklim deðiþikliði, giderek azalan su kaynaklarýyla 
ortaya çýkan su sorunu tartýþýldý. Odamýz adýna Yönetim Kurulu Üyesi Murat HOCAOÐLU sunum yaptý. 
“Güvenlik Barajlarý” konulu sunumunda, gittikçe artan nüfus ve azalan su kaynaklarý ile bölgede güvenlik 
gerekçesiyle yapýlacak olan su þiþirme bentlerinin bölgede yaratacaðý tahribatlara vurgu yaptý.29 Eylül 
Salý günü gerçekleþen ikinci oturumda “Kapitalist Politikalar Ekseninde Bir Kalkýnamama Hikâyesi 'GAP' 
” konusu tartýþýldý. Bu oturumda TMMOB Diyarbakýr ÝKK Temsilcisi Ýdris Ekmen ve EMO, MMO ve HKMO 
adýna katýlýmcýlar görüþlerini belirtti.

Mezopotamya Sosyal Forumunda, Kalkýnma Miti, Alternatif Üretim Modelleri ve Ekoloji, Öz Yönetim 
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Temelinden Yerinden Yönetim ve Komünalizm, Emperyalist Küreselleþme Çýkmazý ve Seçenekler, 
Ortadoðu'da Halklar, Bölünmüþlük ve Dayanýþma, Militarizm, Sivilleþme ve Sivil Ýtaatsizlik Deneyimleri, 
Ortadoðu'da Kültürel Dönüþümler ve Yaratýcýlarý, Tarihin Cinsiyeti ve Uygarlýk Sorunsalýnda Kadýn, 
Toplumun Deðiþim ve Dönüþüm Dinamiði: Gençlik, Geleceðin Doðru Ýnþasý Ýçin Geçmiþle Yüzleþme / 
Süregelen Hak Ýhlalleri gibi baþlýklardan oluþan 9 tema altýnda yapýlan onlarca toplantýda, Ortadoðu'dan ve 
Avrupa'dan pek çok kurum ve temsilci biraraya gelerek tartýþtý, deneyimlerini paylaþtý ve mücadelelerini 
ortaklaþtýrmaya çalýþtý.

TMMOB Kadýn Mimar, Mühendis, Þehir Plancý Kurultayýna hazýrlýk çalýþmalarý kapsamýnda çeþitli 
bölgelerde yerel çalýþtaylar gerçekleþtirildi. Bunlardan sonuncusu olan Doðu ve Güneydoðu Anadolu 
Bölge Çalýþtayý 1 Kasým 2009 Pazar günü Diyarbakýr'da yapýlacaktýr. Þubemizin de içinde bulunduðu 
TMMOB Diyarbakýr Ýl Koordinasyon Kurulu Kadýn Komisyonu tarafýndan yürütülecek olan bu çalýþtay için 
düzenli olarak toplantýlar gerçekleþtirildi. Toplantýlara Þubemiz adýna Þube Yazmaný Dicle BARÇ 
katýlmaktadýr.

Van Kent Sempozyumu : 

TMMOB Van Ýl Koordinasyon Kurulu tarafýndan 1-3 Ekim 2009 tarihlerinde düzenlenen “Van Kent 
Sempozyumu” Van Ticaret ve Sanayi Odasý (VATSO) Tuþba Salonunda gerçekleþtirildi. Sempozyuma Ýl 
Vali Yardýmcýsý Ömer ÖZCAN, Belediye Baþkaný Bekir KAYA, Belediye Meclis üyeleri, TMMOB Yönetim 
Kurulu Baþkaný Mehmet SOÐANCI ve sivil toplum örgütü temsilcileri katýldý. Van Ýl Temsilcimiz Altan 
ÖZTÜRK ile Yürütme Kurulu Üyeleri ve çevre illerden gelen üyelerimiz katýldý.

Uluslararasý Katýlýmlý Tarihi Eserlerin Güçlendirilmesi ve Geleceðe Güvenle Devredilmesi 
Sempozyumu :

15-17 Ekim 2009 tarihlerinde Ýnþaat Mühendisleri Odasý tarafýndan “Uluslararasý Katýlýmlý Tarihi 
Eserlerin Güçlendirilmesi ve Geleceðe Güvenle Devredilmesi Sempozyumu” düzenlendi. Þube 
Yönetim Kurulu Üyelerimizden Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK, Yazman Üye Dicle BARÇ ve Murat 
EMÝNOÐLU ve üyelerimizin de katýlým saðladýðý etkinlikte Sivil toplum Kuruluþlarýnýn yaný sýra çeþitli 
kamu ve kurumda çalýþan yöneticiler de katýldý.

Mermer Artýklarýnýn Deðerlendirilmesi ve Çevresel Etkilerinin Azaltýlmasý Sempozyumu : 

16-17 Ekim 2009 tarihlerinde, Diyarbakýr Ticaret ve Sanayi Odasý tarafýndan uluslararasý katýlýmlý 
“Mermer Artýklarýnýn Deðerlendirilmesi ve Çevresel Etkilerinin Azaltýlmasý Sempozyumu” 
gerçekleþtirildi. Þube Yönetim Kurulu üyelerinden Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK, Hanifi 
GÜRLER, Dicle BARÇ, Murat EMÝNOÐLU ve Murat HOCAOÐLU katýldý. Þube Yönetim Kurulu Üyemiz 
Büyükþehir Belediyesi Genel Sekreteri Fahrettin ÇAÐDAÞ açýlýþ konuþmasý yaptýðý sempozyuma 
serbest ve kamuda çalýþan üyelerimiz de katýlým gösterdi.
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“Mermer Artýklarýnýn Deðerlendirilmesi ve Çevresel Etkilerinin Azaltýlmasý Sempozyumu” 
gerçekleþtirildi. Þube Yönetim Kurulu üyelerinden Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK, Hanifi 
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serbest ve kamuda çalýþan üyelerimiz de katýlým gösterdi.
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Diyarbakýr'a Baðlý Ergani,  Hani,  Lice ve Dicle Belediye Baþkanlýðý Ziyaretleri : 

Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ve Sayman Üye Harun YALÇINKAYA  22 Ekim 2009 tarihinde  Ergani 
Ýlçe Belediye Baþkaný Fesih YALÇIN ve   Hani Ýlçe Belediye Baþkaný Abdurrahman ZORLU'yu 23 Ekim 
2009 tarihinde  Lice Ýlçe Belediye Baþkaný Fikriye AYTÝN ve Dicle Ýlçe Belediye Baþkaný Mustafa 
UYGUNER'i ziyaret etmiþlerdir.

Yapýlan ziyarette Odamýz ve mesleðimiz ile ilgili bilgilendirme yapýldý. Zemin etütlerinin önemi ve parsel 
bazýnda zemin etütlerinin yaptýrýlmasýnýn yasal zorunluluk olduðu, ayrýca meslektaþlarýmýz tarafýndan 
yapýlacak olan bu etütlerin ve hazýrlanan raporlarýn mutlaka Oda onaylý olmasý gerektiði ve yapýlan her iþ 
için Sicil Durum Belgesinin alýnmasýnýn bir zorunluluk olduðu ifade edildi.

Ergani Ýlçe Belediye Baþkaný Fesih YALÇIN ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda yaþanan 
problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan problemli þebeke 
sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti. 

Hani Ýlçe Belediye Baþkaný Abdurrahman ZORLU ile yapýlan görüþmede Odamýz ve Belediye ile ortak 
etkinlik düzenlemek istediklerini belirtti. Özellikle deprem ve kentleþme ile ilgili halký bilinçlendirme 
amacýyla konferans veya toplantýlar gerçekleþtirilmesini istedi. 

Lice Ýlçe Belediye Baþkaný Fikriye AYTÝN ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda yaþanan 
problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan problemli þebeke 
sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti. 

Dicle Ýlçe Belediye Baþkaný Mustafa UYGUNER ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda 
yaþanan problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan 
problemli þebeke sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti.

Mezopotamya Týp Günleri Kongresi :

22-24 Ekim 2009 tarihleri arasýnda Diyarbakýr Tabip Odasý tarafýndan  Kürtçe düzenlenen Rojén 
Tenduristiyén Mezopotamya (Mezopotamya Týp Günleri) adýyla týp kongresi düzenlendi. Kürtçe, 
Ýngilizce ve Türkçe sunumlar yapýldý. Açýlýþýna Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK katýldý. Kongreye 
çeþitli ülkelerden katýlýmýn yaný sýra Diyarbakýr ve çevre illerden yaklaþýk 500 civarýnda hekim 
katýldý. 

Yer altý ve Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý Eðitim Semineri :

Þubemizin ilkini 29.10.2009 tarihinde Þanlýurfa'da  iknicisini 31.10.2009 tarihinde Van'da  düzenlediði 
“Yer altý ve Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý Eðitim Semineri”  gerçekleþtirildi. Dr. 
Erdal ÞEKERCÝOÐLU tarafýndan verilen seminerde “Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi 
Çalýþmalarý”, “Su Yapýlarýnýn Ýnþasýnda Kullanýlan Doðal Yapý Malzemeleri ve Kullanýlma Kriterleri”, “Yer 
altý Kazýlarýnýn Projelendirilmesinde Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý”, “Önemli Su Yapýlarýnda Yaþanan 
Sorunlar ve Çözüm Yöntemleri” baþlýklý konular hakkýnda sunum yapmýþtýr.

Þanlýurfa'da gerçekleþen seminere Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ile II. Baþkanýmýz Hanifi GÜRLER 
katýldý. 
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Van'da gerçekleþen seminere Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ile Yönetim Kurulu Üyemiz Murat 
HOCAOÐLU katýldý.

 Ýl Temsilciliðimize kayýtlý üyelerimiz ile  Jeogenç üyelerimizin katýlým gösterdiði seminer oldukça 
baþarýlý geçmiþtir.

TMMOB Batman Kent Sempozyumu 

TMMOB Batman Kent Sempozyum'u Batman Ýl Temsilcimiz Nevaf TAÞ'ýn  da aralarýnda bulunduðu 
TMMOB Batman Ýl Koordinasyon Kurulu tarafýndan 31 Ekim- 1 Kasým tarihlerinde düzenlendi. Yýlmaz 
Güney Sinema Salonu'nda gerçekleþen Kent Sempozyumu'nda açýlýþ konuþmalarý TMMOB Batman ÝKK 
Sekreteri Süleyman NOYAN, TMMOB Yönetim Kurulu Baþkaný Mehmet SOÐANCI ve Batman Belediye 
Baþkaný Necdet ATALAY tarafýndan yapýldý. Batman 'da bulunan ve çevre illerden gelen Sivil Toplum 
Kuruluþlarý Yönetim Kurulu Üyelerinin de katýlým saðladýðý sempozyuma katýlým 
yoðundu.Sempozyumda, 'Kültür Varlýklarýmýz ve Hasankeyf, Planlama ve Kentleþme, Kent ve Çevre, 
Enerji, Altyapý, Ulaþým, Kent ve Ekonomi'  baþlýklarý altýnda 6 ayrý oturum gerçekleþtirildi.

Büyükþehir Belediyesi Stratejik Planýný Tartýþmaya açtý:

19 Kasým 2009 tarihinde Diyarbakýr Büyükþehir Belediye Baþkaný Osman BAYDEMÝR, 2010-2014 yýllarý 
arasýnda uygulanacak Stratejik Planý kentin kamu kurum ve kuruluþlarý, sivil toplum örgütleri, meslek 
örgütleri ile mahalle meclislerinin görüþ, öneri ve eleþtirilerine açtý. Þubemiz adýna Þube Baþkanýmýz Ali 
Cihat PARLAK  ve Þube Yönetim Kurulu Üyemiz Fahrettin Çaðdaþ katýldý.

Fahrettin ÇAÐDAÞ; iç ve dýþ yapý analizi yaptýklarýný, daha sonra planlamaya esas varsayýmlarý 
oluþturduklarýný ifade etti. Planýn 90 faaliyetle kurumsallaþmaya önem verdiðini bunu 76 faaliyetle 
sosyal hizmetler, 68 faaliyetle çevre koruma ve yeþil alanlar izlediðini ifade eden Çaðdaþ, toplamda 33 
amaç, 105 hedef ve 493 faaliyetin yer aldýðýný söyledi. 

Misyonu, “Ekolojik-demokratik yönetim anlayýþý ile tarihi-kültürel ve doðal zenginlikleri korunmuþ bir 
kent ortamý yaratmak” olarak açýklayan Çaðdaþ, Büyükþehir Belediyesi'nin vizyonunu ise, “Diyarbakýr'ýn 
kültürel-tarihi ve doðal varlýklarý üzerinde yükselen, yerel deðerleri evrenselleþtiren ve evrensel deðerleri 
kente katabilen bir belediye” olduðunu söyledi. Kurumun temel ilke ve deðerleri yeniden belirlediklerini 
ifade eden Çaðdaþ, kentleþme, ulaþým, çevre koruma ve yeþil alanlar, saðlýk, itfaiye-acil müdahale, 
kültür ve turizm ile sosyal hizmetler alanlarýndaki amaç, hedef ve faaliyetler konusunda sunum yaptý.

Yerel Gündem Toplantýsý: 

5 Aralýk 2009 tarihinde Büyükþehir Belediyesi Konferans Salonunda gerçekleþti. Þube Baþkanýmýz 
A.Cihat PARLAK katýldý.

Mardin Ýl Temsilciliði

 TMMOB Yönetim Kurulu Baþkaný Mehmet SOÐANCI'nýn katýlýmýyla Mardin Ýl Koordinasyon Kurulu 
toplantýsý 14 Aðustos 2009 tarihinde yapýldý. Toplantýda, örgütsel faaliyetler, Mardin ili özelinde 
yürütülen çalýþmalar konusunda görüþ alýþveriþinde bulunuldu. Mardin'de kent sempozyumu 
düzenlenmesi konusunda deðerlendirilme yapýldý. Toplantýya; Mardin Ýl Temsilcimiz Hatip ÞÝMDÝ'nin 
yaný sýra Mardin ÝKK Sekreteri Mehmet Kýlýç, Þükrü Karaboða (EMO), Abdurrahman Uncu (EMO), Bilal 
Ýleri (ÝÇMO), Muammer Özhan (KMO), Mahmut Ulaþ Bingül (MO), Mehmet Ata Ýletmiþ (MO), Süleyman 
Irmak (ZMO) katýldý.

Siirt Ýl Temsilciliði 

5 Aðustos 2009 tarihinde Siirt Ýl Temsilcimiz Özlem TÜRKOÐLU, Eruh Belediye Baþkaný Mehmet Melih 
OKTAY'ý ziyaret ederek baþarýlar diledi. Mesleki alanlarýmýz hakkýnda bilgi vererek  Jeoloji Mühendisleri 
Odasý olarak Eruh Belediyesine her türlü teknik desteði vermeye hazýr olduðumuzu belirtti.

Ayrýca ülkemizin özellikle bölgemizin deprem gerçeði üzerinde vurgu yaparak Jeolojik-Jeoteknik 
Etütlerin mutlaka yaptýrýlmasý gerektiðini belirtti. Bu konuda hassasiyet gösterilmesi istendi
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Diyarbakýr'a Baðlý Ergani,  Hani,  Lice ve Dicle Belediye Baþkanlýðý Ziyaretleri : 

Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ve Sayman Üye Harun YALÇINKAYA  22 Ekim 2009 tarihinde  Ergani 
Ýlçe Belediye Baþkaný Fesih YALÇIN ve   Hani Ýlçe Belediye Baþkaný Abdurrahman ZORLU'yu 23 Ekim 
2009 tarihinde  Lice Ýlçe Belediye Baþkaný Fikriye AYTÝN ve Dicle Ýlçe Belediye Baþkaný Mustafa 
UYGUNER'i ziyaret etmiþlerdir.

Yapýlan ziyarette Odamýz ve mesleðimiz ile ilgili bilgilendirme yapýldý. Zemin etütlerinin önemi ve parsel 
bazýnda zemin etütlerinin yaptýrýlmasýnýn yasal zorunluluk olduðu, ayrýca meslektaþlarýmýz tarafýndan 
yapýlacak olan bu etütlerin ve hazýrlanan raporlarýn mutlaka Oda onaylý olmasý gerektiði ve yapýlan her iþ 
için Sicil Durum Belgesinin alýnmasýnýn bir zorunluluk olduðu ifade edildi.

Ergani Ýlçe Belediye Baþkaný Fesih YALÇIN ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda yaþanan 
problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan problemli þebeke 
sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti. 

Hani Ýlçe Belediye Baþkaný Abdurrahman ZORLU ile yapýlan görüþmede Odamýz ve Belediye ile ortak 
etkinlik düzenlemek istediklerini belirtti. Özellikle deprem ve kentleþme ile ilgili halký bilinçlendirme 
amacýyla konferans veya toplantýlar gerçekleþtirilmesini istedi. 

Lice Ýlçe Belediye Baþkaný Fikriye AYTÝN ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda yaþanan 
problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan problemli þebeke 
sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti. 

Dicle Ýlçe Belediye Baþkaný Mustafa UYGUNER ile yapýlan görüþmede içme suyu konusunda 
yaþanan problemler konusuna vurgu yapýldý. Belediye Baþkaný, mevcut altyapýdan kaynaklanan 
problemli þebeke sistemi yüzünden su sýkýntýsý yaþandýðý belirtti.

Mezopotamya Týp Günleri Kongresi :

22-24 Ekim 2009 tarihleri arasýnda Diyarbakýr Tabip Odasý tarafýndan  Kürtçe düzenlenen Rojén 
Tenduristiyén Mezopotamya (Mezopotamya Týp Günleri) adýyla týp kongresi düzenlendi. Kürtçe, 
Ýngilizce ve Türkçe sunumlar yapýldý. Açýlýþýna Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK katýldý. Kongreye 
çeþitli ülkelerden katýlýmýn yaný sýra Diyarbakýr ve çevre illerden yaklaþýk 500 civarýnda hekim 
katýldý. 

Yer altý ve Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý Eðitim Semineri :

Þubemizin ilkini 29.10.2009 tarihinde Þanlýurfa'da  iknicisini 31.10.2009 tarihinde Van'da  düzenlediði 
“Yer altý ve Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý Eðitim Semineri”  gerçekleþtirildi. Dr. 
Erdal ÞEKERCÝOÐLU tarafýndan verilen seminerde “Yerüstü Su Yapýlarýnýn Mühendislik Jeolojisi 
Çalýþmalarý”, “Su Yapýlarýnýn Ýnþasýnda Kullanýlan Doðal Yapý Malzemeleri ve Kullanýlma Kriterleri”, “Yer 
altý Kazýlarýnýn Projelendirilmesinde Mühendislik Jeolojisi Çalýþmalarý”, “Önemli Su Yapýlarýnda Yaþanan 
Sorunlar ve Çözüm Yöntemleri” baþlýklý konular hakkýnda sunum yapmýþtýr.

Þanlýurfa'da gerçekleþen seminere Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ile II. Baþkanýmýz Hanifi GÜRLER 
katýldý. 
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Van'da gerçekleþen seminere Þube Baþkanýmýz Ali Cihat PARLAK ile Yönetim Kurulu Üyemiz Murat 
HOCAOÐLU katýldý.

 Ýl Temsilciliðimize kayýtlý üyelerimiz ile  Jeogenç üyelerimizin katýlým gösterdiði seminer oldukça 
baþarýlý geçmiþtir.

TMMOB Batman Kent Sempozyumu 

TMMOB Batman Kent Sempozyum'u Batman Ýl Temsilcimiz Nevaf TAÞ'ýn  da aralarýnda bulunduðu 
TMMOB Batman Ýl Koordinasyon Kurulu tarafýndan 31 Ekim- 1 Kasým tarihlerinde düzenlendi. Yýlmaz 
Güney Sinema Salonu'nda gerçekleþen Kent Sempozyumu'nda açýlýþ konuþmalarý TMMOB Batman ÝKK 
Sekreteri Süleyman NOYAN, TMMOB Yönetim Kurulu Baþkaný Mehmet SOÐANCI ve Batman Belediye 
Baþkaný Necdet ATALAY tarafýndan yapýldý. Batman 'da bulunan ve çevre illerden gelen Sivil Toplum 
Kuruluþlarý Yönetim Kurulu Üyelerinin de katýlým saðladýðý sempozyuma katýlým 
yoðundu.Sempozyumda, 'Kültür Varlýklarýmýz ve Hasankeyf, Planlama ve Kentleþme, Kent ve Çevre, 
Enerji, Altyapý, Ulaþým, Kent ve Ekonomi'  baþlýklarý altýnda 6 ayrý oturum gerçekleþtirildi.

Büyükþehir Belediyesi Stratejik Planýný Tartýþmaya açtý:

19 Kasým 2009 tarihinde Diyarbakýr Büyükþehir Belediye Baþkaný Osman BAYDEMÝR, 2010-2014 yýllarý 
arasýnda uygulanacak Stratejik Planý kentin kamu kurum ve kuruluþlarý, sivil toplum örgütleri, meslek 
örgütleri ile mahalle meclislerinin görüþ, öneri ve eleþtirilerine açtý. Þubemiz adýna Þube Baþkanýmýz Ali 
Cihat PARLAK  ve Þube Yönetim Kurulu Üyemiz Fahrettin Çaðdaþ katýldý.

Fahrettin ÇAÐDAÞ; iç ve dýþ yapý analizi yaptýklarýný, daha sonra planlamaya esas varsayýmlarý 
oluþturduklarýný ifade etti. Planýn 90 faaliyetle kurumsallaþmaya önem verdiðini bunu 76 faaliyetle 
sosyal hizmetler, 68 faaliyetle çevre koruma ve yeþil alanlar izlediðini ifade eden Çaðdaþ, toplamda 33 
amaç, 105 hedef ve 493 faaliyetin yer aldýðýný söyledi. 

Misyonu, “Ekolojik-demokratik yönetim anlayýþý ile tarihi-kültürel ve doðal zenginlikleri korunmuþ bir 
kent ortamý yaratmak” olarak açýklayan Çaðdaþ, Büyükþehir Belediyesi'nin vizyonunu ise, “Diyarbakýr'ýn 
kültürel-tarihi ve doðal varlýklarý üzerinde yükselen, yerel deðerleri evrenselleþtiren ve evrensel deðerleri 
kente katabilen bir belediye” olduðunu söyledi. Kurumun temel ilke ve deðerleri yeniden belirlediklerini 
ifade eden Çaðdaþ, kentleþme, ulaþým, çevre koruma ve yeþil alanlar, saðlýk, itfaiye-acil müdahale, 
kültür ve turizm ile sosyal hizmetler alanlarýndaki amaç, hedef ve faaliyetler konusunda sunum yaptý.

Yerel Gündem Toplantýsý: 

5 Aralýk 2009 tarihinde Büyükþehir Belediyesi Konferans Salonunda gerçekleþti. Þube Baþkanýmýz 
A.Cihat PARLAK katýldý.

Mardin Ýl Temsilciliði

 TMMOB Yönetim Kurulu Baþkaný Mehmet SOÐANCI'nýn katýlýmýyla Mardin Ýl Koordinasyon Kurulu 
toplantýsý 14 Aðustos 2009 tarihinde yapýldý. Toplantýda, örgütsel faaliyetler, Mardin ili özelinde 
yürütülen çalýþmalar konusunda görüþ alýþveriþinde bulunuldu. Mardin'de kent sempozyumu 
düzenlenmesi konusunda deðerlendirilme yapýldý. Toplantýya; Mardin Ýl Temsilcimiz Hatip ÞÝMDÝ'nin 
yaný sýra Mardin ÝKK Sekreteri Mehmet Kýlýç, Þükrü Karaboða (EMO), Abdurrahman Uncu (EMO), Bilal 
Ýleri (ÝÇMO), Muammer Özhan (KMO), Mahmut Ulaþ Bingül (MO), Mehmet Ata Ýletmiþ (MO), Süleyman 
Irmak (ZMO) katýldý.

Siirt Ýl Temsilciliði 

5 Aðustos 2009 tarihinde Siirt Ýl Temsilcimiz Özlem TÜRKOÐLU, Eruh Belediye Baþkaný Mehmet Melih 
OKTAY'ý ziyaret ederek baþarýlar diledi. Mesleki alanlarýmýz hakkýnda bilgi vererek  Jeoloji Mühendisleri 
Odasý olarak Eruh Belediyesine her türlü teknik desteði vermeye hazýr olduðumuzu belirtti.

Ayrýca ülkemizin özellikle bölgemizin deprem gerçeði üzerinde vurgu yaparak Jeolojik-Jeoteknik 
Etütlerin mutlaka yaptýrýlmasý gerektiðini belirtti. Bu konuda hassasiyet gösterilmesi istendi


